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Stoica (Autoritatea Aeronautica): Vom intra iar în parteneriat pentru constructia

unui aeroport Galati-Braila

Autoritatea Aeronautica din România a avut discutii anul acesta cu reprezentantii consiliilor judetene din

Galati si Braila si va intra în parteneriat pentru constructia unui aeroport regional în zona respectiva, a

declarat, joi, directorul general, Nicolae Stoica.

 

Aceasta, dupa ce anterior AAR a încheiat un protocol de colaborare cu Consiliul Judetean Brasov si ROMATSA,

pentru finalizarea aeroportului din Brasov si certificarea lui.

 

"Şi noi am fost o institutie lovita de contextul pandemiei. În 2020 am încheiat anul financiar cu o pierdere de 16

milioane de lei. Am fost fortati sa luam masuri. Am mers pe un buget aprobat cu o pierdere de 14,8 milioane de lei

si cu masuri active. Am înteles ca, pentru a ne putea reveni, trebuie sa ne modernizam. Am luat masuri de

modernizare. Am înteles totusi ca prin aceste masuri voi avea dusmani, schimbând radical directia autoritatii.

Mi-am asumat. Ne-am digitalizat 90% dintre procese. Singurele documente ale Autoritatii care se mai semneaza

prin semnatura olografa sunt cele care tin de resursa umana", a spus Stoica, la Conferinta Anuala si Adunarea

Generala a Asociatiei Aeroporturilor din România.

 

De asemenea, institutia a fost supusa unei reorganizari si au fost eliminate posturile ineficiente, care doar generau

costuri.

 

"Ne-am reorganizat. Am eliminat posturi care erau ineficiente si doar generau costuri. Ne-am întors fata catre

industrie. Am înteles ca noi, ca sa ne dezvoltam, trebuie sa ajutam industria, partenerii din aviatie sa se dezvolte.

Am semnat un protocol de colaborare cu Consiliul Judetean Brasov si ROMATSA pentru finalizarea aeroportului

Brasov si certificarea lui. În acest protocol noi ne desfasuram functia de supervizare, participam la sedinte grupuri

de lucru tocmai pentru a scurta timpul. Este în avantajul nostru. Cu cât mai repede se finalizeaza aeroportul cu atât

mai repede vom avea venituri suplimentare. Toate aceste masuri au facut ca, în anul 2021, desi cu venituri reduse,

Autoritatea sa finalizeze anul cu profit, fara ca niciun angajat al autoritatii sa mearga în somaj", a explicat seful

Autoritatii.

 

Nicolae Stoica a precizat ca în cursul acestui an a avut discutii cu consiliile judetene din Galati si Braila pentru

constructia a înca doua aeroporturi în zona.

 

"Anul acesta am avut discutii cu alte doua consilii judetene si vom intra iar în parteneriat pentru constructia unui

aeroport Galati-Braila", a subliniat el.

 

Totodata, din septembrie, România va avea un reprezentant în Consiliul ICAO.

 

"La alegerile din septembrie, vom avea un reprezentant în Consiliul ICAO. Înca nu este desemnat, domnul

vicepremier, ministru al Transporturilor o va face, cred eu, cât de curând, pentru ca alegerile sunt în septembrie.

Avem o sansa enorma si de reprezentare în plan international. Trebuie sa ne miscam. Dvs încercati sa va

dezvoltati, noi va suntem alaturi, participam la orice întâlnire în ceea ce priveste finalizarea proiectelor dvs. Este si

în interesul Autoritatii sa le finalizati cât mai repede", a sustinut Stoica.

 

Organizatia Internationala de Aviatie Civila (ICAO) este finantata si condusa de 193 de guverne nationale pentru a

sprijini diplomatia si cooperarea acestora în transportul aerian, în calitate de state semnatare ale Conventiei de la

Chicago (1944). 
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